
Rada školy pri Základnej  umeleckej škole Komenského 807/27, 

 089 01 Svidník 

 

ZÁPISNICA 

 

zo zasadnutia Rady školy  pri Základnej  umeleckej škole Komenského 

807/27, 089 01 Svidník konaného dňa 03.04.2019 
 

 

 

Program:                                                                                           

 

1. Otvorenie (určenie overovateľov zápisnice) 

2. Predstavenie nových členov RŠ 

3. Správa o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2018, rozpočet ZUŠ na rok 2019 

4. Správa o študijných a učebných odboroch, počte žiakov a predpokladanom počte 

novoprijatých žiakov na rok 2019/2020 

5. Rôzne 

6. Záver 

 

 

K bodom 3. a 4. tohto programu bol prizvaný riaditeľ ZUŠ Mgr. Marcel Prokop DiS.art.  

 

 

K bodu 1 

Prítomných privítal pán predseda RŠ Ľ. Zásada. Za zapisovateľku navrhol p. Drotárovú, za 

overovateľov p.  Jackovú a p. Jadviša. Z neúčasti na zasadnutí RŠ sa ospravedlnil p. P. Olejár, 

zasadnutia sa nezúčastnili p. Paligová a p. Pilip. 

 

K bodu 2 

P. Zásada prítomných oboznámil so zmenou v zložení RŠ. Zmena nastala u delegovaných 

zástupcov zriaďovateľa, keďže v jeseni 2018 prebehli komunálne voľby. Mesto Svidník, 

zastúpené primátorkou mesta Mgr. Marcelou Ivančovou v zmysle § 25 ods. 5 zákona NR SR č. 

596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov na základe § 1 ods. 2 vyhlášky MŠSR č. 

291/2004 Z. z., ktorou sa určujú podrobnosti o spôsobe ustanovenia orgánov školskej 

samosprávy, o ich zložení, o ich organizačnom a finančnom zabezpečení deleguje zástupcov 

zriaďovateľ Ing. M. Jackovú, P. Pilipa, Mgr. P. Olejára a Mgr. Vladimíra Kaliňáka za člena 

rady školy pri Základnej umeleckej škole na Ul. Komenského 807/27 vo Svidníku. 

Na základe Článku 4 Štatútu RŠ bod 5e (ak dieťa zvoleného zástupcu rodičov prestane byť 

žiakom ZUŠ) zaniklo členstvo p. Zasadovej. Podľa zápisnice z voľby zástupcov rodičov do RŠ 



konaných dňa 01.03.2016, na jej miesto nastupuje podľa Štatútu RŠ, Článok 4 bod 6  p. 

Radovan Olejár. 

K bodu 3  

Počnúc týmto bodom bol prizvaný p. riaditeľ M. Prokop, ktorý prítomných oboznámil 

s hospodárením školy za rok 2018 a s rozpočtom na rok 2019. V tomto roku má škola 

v rozpočte viac o zhruba 35 000€. V roku 2018 to bolo 689 000€ aj s príjmami, v roku 2019 to 

je 716 000€ aj s príjmami. Štátom schválený koeficient na žiaka je 93€, mesto Svidník prijalo 

vo svojom VZN, že školské zariadenia budú financované z podielového bodu 90€. Podotkol, 

že to platí pre všetky školské zariadenia, čo sa mu zdá ako spravodlivý postup. 

  

K bodu 4 

P. riaditeľ M. Prokop oboznámil prítomných s počtom žiakov na škole. V súčasnosti je na škole 

864 žiakov, z toho 385 v individuálnom a 479 v kolektívnom  odbore. Na elokovaných 

pracoviskách (Kružlová a Krajná Poľana) z toho študuje 153 žiakov výtvarný odbor. Je to o 45 

žiakov menej ako v minulom roku. Prijímacie skúšky na škole prebehnú 07.05.2019, podľa 

počtu zúčastnených detí sa bude uvažovať o druhom termíne. Je potrebné podľa p. riaditeľa 

Prokopa nasmerovať žiakov na tie nástroje a kolektívne odbory, v ktorých škola pociťuje 

nedostatok žiakov (akordeón, dychové nástroje, VO, LDO). 

 

K bodu 5 

V tejto časti zasadnutia sa p. Kaliňák informoval, či bude mať škola dostatok finančných 

prostriedkov na rok 2019. P. Prokop odpovedal, že dostal prísľub, že ak bude nedostatok 

finančných prostriedkov, je možné ubrať z prevádzkových prostriedkov a pridať na mzdy. 

Zároveň sa plánuje v septembri 2019 9,5% zvýšenie miezd, tak sa potom uvidí ako škola na 

tom bude. Učitelia majú osobné príplatky len za predsedníctvo predmetovej komisie, vedenie 

webovej stránky školy a pod., aj to v minimálnej hodnote 10 až 30€. P. Siváková sa 

informovala, ako je to s vyťaženosťou tried, pretože sa na minulých zasadnutiach spomínalo, 

že by bolo vhodné postaviť prístavbu, príp. nadstavbu školy. P. Prokop odpovedal, že škola je 

v tomto smere maximálne vyťažená, chýbajú skladové priestory (kulisy LDO sú uložené 

v sprchách TO). O nadstavbe, či prístavbe sa zatiaľ neuvažuje. Potrebná je však sanácia strechy, 

nakoľko sa poškodila pri zatepľovaní. 

P. Zásada ukončil diskusiu v tomto bode oznámením, že ďalšie zasadnutie RŠ bude 20. júna 

2019. 

 

K bodu 6 

V závere predseda RŠ p. Zásada poďakoval prítomným za účasť.  

 

 

 



Vo Svidníku dňa 03.04.2019 

 

Zapísala: Mgr. Drotárová Ľubica   ................................................... 

Overovatelia: Ing. Jacková Marta   ................................................... 

                      Jadviš František   ................................................... 

 


